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Protokół nr 101/2008 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 08.07.2008 r. 
 
 

 
Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 
 
 

Porządek posiedzenia:  
 

1) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
2) Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu nr 97/2008, 98/2008 

oraz 99/2008. 
 
Ad 1) 

 
Kierownik Referatu Programów Pomocowych p. Agnieszka Wolańska: 

 

1) wyrażenie zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego o środki na realizację 
zadania pn. „Podnoszenie kwalifikacji nauczycieli w powiecie lęborskim”             
w ramach konkursu Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki , Priorytet IX, 
Działania 9.4 „Wysoko wykwalifikowane kadry systemu oświaty”. Złożony 
zostanie w ramach priorytetu IX, działanie 9.4 Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki (konkurs otwarty ogłoszony przez Urząd Marszałkowski 
Województwa Pomorskiego). Będą to szkolenia: 
-  językowe – dla 30 osób, 3 grupy po 10 osób – kończące się certyfikatem 

TELC, ilość godzin na osobę – 140 h,  
- komputerowe – dla 30 osób, 3 grupy po 10 osób – kończące się 

certyfikatem ECDL, ilość godzin na osobę – 100 h, 
W ramach projektu zatrudniony będzie koordynator, asystent 
koordynatora oraz  obsługa księgowa. 

Koszt projektu szacowany jest na ok. 390.000 zł. Kierownik 
poinformowała, iż wniosek należy złożyć 11 lipca br. 

Ustalono, iż: 
– projekt ma być realizowany w porozumieniu z Miastem. 
– powinien być  skierowany do 60 nauczycieli łącznie ze szkół 

ponadgimnazjalnych oraz pozostałych szkół będących pod nadzorem 
Burmistrza Lęborka, 

– doradztwo zawodowe powinno być w szkołach gimnazjalnych oraz 

ponadgimnazjalnych. 
Kierownik poinformowała, iż wymagany wkład własny w wysokości 11,25 

% może być finansowy, niefinansowy lub w formie dodatku do 
wynagrodzeń dla uczestników projektu tj. nauczycieli. 
 Zarząd wyraził zgodę na złożenie wniosku aplikacyjnego oraz przyjął 

porozumienie zawarte miedzy Powiatem, a Miastem w ww. sprawie 
stanowiące załącznik numer 1 do protokołu. 

/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/  
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Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 
 

1) wniosek p. Mariusza Kijewskiego o przedłużenie dzierżawy  gruntów 
rolniczych m. Małoszyce gm. NWL. 
Zarząd podjął decyzję, iż należy przygotować na najbliższą Sesję stosowny 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy 
gruntów rolniczych w m. Małoszyce powyżej 3 lat. 

/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/  
 

2) wniosek p. Reginy i Grzegorza Sycha o zamianę części nieruchomości 

stanowiącej ich własność wchodzącej w pas drogi powiatowej na część 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Lęborskiego. 

Zarząd wyraził zgodę na kupno działki nr 79/6 ( 22 m2) będącej 
własnością Państwa Sycha oraz na sprzedaż dwóch działek: nr 112/5 ( 32 
m2) oraz nr 112/4 ( 65 m2) na rzecz Państwa Sycha. Należy przygotować 

stosowne projekty uchwał oraz sporządzić wycenę nieruchomości. 
Naczelnik poinformował, iż w tym przypadku każda ze stron pokrywa                 
z własnych środków koszty związane z podpisaniem aktu notarialnego. 

/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/  
 

3) informację w sprawie nieruchomości przy ul. Leśnej w Łebie. Naczelnik 
poinformował, iż sporządzone zostały wszystkie potrzebne pozytywne 
opinie dot. uzgodnień. Decyzja o warunkach zabudowy zostanie wydana 

po upływie 7 dni, w których mogą być wnoszone odwołania. Po uzyskaniu 
decyzji o warunkach zabudowy można ogłaszać przetarg dot. sprzedaży 
ww. nieruchomości. Opłata planistyczna nie będzie wymagana, gdyż plan 

zagospodarowania nie zmienia przeznaczenia dotychczasowej funkcji. Do 
ogłoszenia o przetargu warto dodać informację, iż nieruchomość posiada 

ważną decyzję z wyłączenia użytkowania leśnego. 
Zarząd ustalił cenę wywoławczą w wysokości 5.950.000 zł. 
/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 

przedstawiła: 
 
1) wniosek Starosty Słupskiego o wyrażenie zgody na skierowanie do SOS- W 

w Lęborku uczniów Szkoły Podstawowej w Stowięcinie Piotra Mielczarka 
oraz Dariusza Mielczarka. Naczelnik poinformowała, iż Dyrektor 
Specjalnego Ośrodka Szkolno- Wychowawczego posiada wolne miejsca na 

ich umieszczenie w ośrodku. 
Zarząd wyraził zgodę na przyjecie dwóch uczniów Szkoły Podstawowej 

w Stowięcinie i zwrócenie się do Wójta Gminy o przekazanie subwencji 
wyliczonej według wag bez upośledzenia w wysokości jakiej otrzymywali na 
ich kształcenie. 

/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/  
 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 
 
1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 p. Ryszarda 

Rozwadowskiego o zwiększenie przyznanych środków na sfinansowanie 
„Wymiany pokrycia dachowego na budynku internatu ZSP nr 1”.Dyrektor 
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poinformował, iż w wyniku drugiego przetargu nieograniczonego wpłynęła 
jedna oferta z firmy „Ol- Dach” Zakład Remontowo- Budowlany                       

p. Zbigniewa Oleksiaka z Lęborka, która przewyższała kwotę na zadanie 
inwestycyjne  o 7.320,15 zł. 
Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie budżetu o kwotę  7.320 zł na 

sfinansowanie ww. inwestycji. 
/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/  

 
2) wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno- Wychowawczego                   

p. Danuty Rybak o zwiększenie budżetu. W wyniku przejścia Związku 

Emerytów Rencistów i Inwalidów do budynku przy SOSW poniesiono 
koszty  związane z jego zaadaptowaniem na materiały oraz wykonanie 

prac w łącznej kwocie 7675,38 zł. 
Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie budżetu w kwocie 7.675 zł. 

/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/  

 
3) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Lęborskiego na 2008 rok. Uchwałą dokonano  zmiany w planie 
dochodów i wydatków w Placówce Wielofunkcyjnej  Nr 2 „Dom                          
w Ogrodzie” w kwocie 10.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 

realizacji zadań w zakresie osiągania standardów. Uruchomiono środki                       
z rezerwy na kwotę 28.021 zł w tym na:  

    - bieżące utrzymanie placówek oświatowych w kwocie 19.995 zł w: 
 Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w kwocie 7.320 zł na 

wykonanie pokrycia dachowego na budynku internatu, 

 Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczy w kwocie 7.675 zł na 
zakup materiałów i remont pomieszczeń - świetlica szkolna, 

 Powiatowym Ognisku Artystycznym w kwocie 5.000 zł  na remont sali 

koncertowej-wymiana okien, 
- przyznanie jednorazowej nagrody dla szczególnie uzdolnionych, których 

terenem zamieszkania jest   powiat lęborski w kwocie 1.500 zł w PCE- 
ZSP nr 2, 
- nauczanie indywidualne w kwocie 6.526 zł w ZSO nr 2. 

Uchwałą dokonano także przeniesienia w ramach działów między 
rozdziałami i paragrafami w kwocie 21.835 zł w PCE- ZSP nr 2 na wypłatę 

dwóch odpraw emerytalnych w związku z przejściem na emeryturę. 
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 145/08. 

    /3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/  

 
4) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania 

Komisji Przetargowej do wyboru ofert na „Udzielenie kredytu 
długoterminowego w kwocie 5.160.000 PLN z przeznaczeniem na 
sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Powiatu Lęborskiego na 
2008 rok”. Uchwałą powołano komisję przetargową w następującym 
składzie: 

1. Przewodniczący Komisji   - Urszula Płotka 
2. Sekretarz Komisji    - Ewa Markowicz 
3. Członek      - Andrzej Kubiak  

4. Członek                                    - Jarosław Horodecki  
Następnie Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła projekt 
Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia w trybie przetargu 
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nieograniczonego o wartości poniżej 206.000 EURO na „udzielenie 
kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetu Powiatu Lęborskiego w kwocie 5.160.000 PLN”. 
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 146/08 oraz przyjął SIWZ 
stanowiącą załącznik numer 2 do niniejszego protokołu. 

/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/  
 

Ad 2) 
 
Protokoły z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 97/2008, 98/2008 

oraz 99/2008 zostały przyjęte 3 głosami za. 
 

Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  

Żaneta Płotka 


